
Zpráva o činnosti Místní komise Rybárny 

za 1. pololetí 2020 

___________________________________________________________________ 
 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  

Ve II. čtvrtletí 2020 se uskutečnilo 1 zasedání komise. 

Člen komise 29.6. 
Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

Olga Horáková A 1 0 0 

Ing. Kateřina Sklenářová A 1 0 0 

Milan Škrabal A 1 0 0 

Stanislav Strogan N 0 0 1 

Sylvie Ševčíková A 1 0 0 

Mgr. Anna Slezáková O 0 1 0 

Pavel Čánský N 0 0 1 

Vratislav Zelnitius A 1 0 0 

Robert Hájek N 0 0 1 

Radek Seidl A 1 0 0 

Kamil Pulec A 1 0 0 

Ing. Zdenka Pecháčková, tajemnice A 1 0 0 

A – přítomen 

O -  nepřítomen - omluven 

N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  

A) Přehled přijatých usnesení: 

Nebyla přijatá žádná usnesení 

 

B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 

 

1/1/2020/RY – komise opětovně poukazuje na nepořádek kolem popelnic (rozbité sklo, rozházený 

odpad). Požadavek navýšit počet kontejnerů, případně častější úklid.  Návrh vybudování ohrady kolem 

popelnic komise neschválila.  /Výsledek hlasování: Pro: 0, Proti: 7, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM 

– doplněna nádoba na plast, nádoby na sklo vymění za jednu velkou 1100l, úklid je prováděn 1x za 3-

4 týdny – komise vzala na vědomí 

2/1/2020/RY – komise odsouhlasila kontejner na elektroodpad. /Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, 

Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/   – SMM – byla zaslána žádost o dodání nového kontejneru na elektro – 

komise vzala na vědomí 

 

1/2/2020/RY – komise požaduje specifikaci, zda kontejnery na odpad jsou veřejná, nebo jsou určeny 

pro obyvatele Rybáren. Komise se domnívá, že tyto kontejnery využívají např. i firmy sídlící v budově 
e-on – SMM – v řešení 

2/2/2020/RY  -  požadavek postavit na hřišti za brankami ochrannou síť z  důvodu bezpečnosti hrajících 
si dětí a sedících na lavičkách, případně cvičících na cvičebních strojích. /Výsledek hlasování: Pro: 7, 
Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM – v řešení 

3/2/2020/RY – požadavek navýšení počtu laviček o 3 ks a kombinovaných laviček (se stolem) o 2ks. 
/Výsledek hlasování: Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM -  v řešení 

4/2/2020/RY – požadavek obnovit povrch hřiště, stávající stav již není vyhovující. /Výsledek hlasování: 

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  - SMM – v řešení  



III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  

Radou města nebyly uloženy žádné úkoly  

IV. Doporučení a návrhy komise/výboru  

MK nemá žádná doporučení ani návrhy 

V. Plán práce na III. čtvrtletí 2020  

31.8.2020 – zasedání komise  

 
 

Zapsala: Zdenka Pecháčková – tajemnice místní komise 

Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně místní komise 


